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Si parlem d’en Leo, resumint moltíssim la seva trajectòria professional, va ser un reconegut 
expert en tecnologia sanitària en general i en electromedicina en particular, gerent de “Leopoldo 
Galmes Electromedicina”, fundada pel seu pare al 1945, essent la primera empresa proveïdora 
de dispositius d’electromedicina de Catalunya i Fundador de Fenin Catalunya, allà pel gener de 
l’any 1983.  

En Leo era una persona amb empenta, reconeguda per tot el sector sanitari, des de l’industria a 
l’administració, conseller i assessor de moltes empreses, coneixedor profund del sistema sanitari 
català  amb contactes a tot arreu i també un bon amic, sempre valorat allà on anava. 

A l’àmbit professional era un treballador incansable, al que trobaves a qualsevol hora del dia o 
de la nit treballat amb la seva inseparable Mª Teresa, al seu despatx  de la Plaça Cardona. Com 
a empresari dirigia una distribuïdora de tecnologia sanitària especialitzada en equips i fungible 
d’electromedicina, un negoci familiar que va fer créixer i desenvolupar. Tot i això, en Leo sempre 
trobava temps per ajudar als seus. 

Gran comunicador i obert al diàleg el trobaves sempre conversant amb companys i col·legues, 
competidors o no, era igual, ell sempre estava parlant amb algú!! i amb gent de tota mena. Era 
conegut per tothom al barri , restaurants, tendes o establiments i sempre era rebut amb un 
ampli somriure o un acudit que sempre rebia resposta amb un altre!! 

En relacions institucionals era una persona inigualable, coneixia sempre a totes i cada una de les 
persones rellevants del seu àmbit professional i... tothom li coneixia a ell, tothom coneixia al 
Leo!! Era increïble!! Tant és així, que si algun dia se li demanaves un contacte, per una xerrada, 
per adreçar temes complexos o per resoldre un dubte, sempre et dirigia a la persona exacta, si 
no és... que...t’adonaves que era ell mateix!! Era un pou de coneixements, un pou de saviesa! A 
les reunions o jornades et presentava tots els assistents dels quals coneixia no només el  seu 
nom i càrrec sinó també el seu recorregut professional.  

Va ser President Fundador de Fenin Catalunya, càrrec al que va tornar en varies ocasions,  
membre del patronat de la Fundació Puigvert, membre del Consell de l’Institut Català de la Salut, 
per citar només tres perquè mai acabaríem, i per molts anys va contribuir amb el seu 
coneixement i empenta a fer créixer i millorar les institucions on col·laborava. 

Defensor a ultrança de l’associacionisme va fundar l’any 1983 Fenin Catalunya. Ho va fer amb 
un grup d’empresaris que creien que es podria aprofitar la unió de tots per defensar de forma 
conjunta els valors de la indústria així com impulsar les bones pràctiques comercials. Des de 
llavors va estar per sempre lligat a Fenin. Només ell mateix, la Mª Teresa i la seva família saben 
les d’hores que li va dedicar!! Fenin Catalunya va ser el seu projecte personal y professional. Va 
ser nomenat president, al llarg de la historia de Fenin Catalunya, fins a dia d’avui, en dues 
ocasions, va mantenint innumerables reunions de treball i trobades, per tal d’orientar i enfortir 
la marxa de la federació.  



Cal destacar, que a més de Fenin Catalunya, també va ser president i fundador d’altres 
associacions, d’altres indoles, com va ser la CPC, Col·leccionistes de Plaques de Cava, tot un 
refent.  

Posseïdor d’aficions singulars, era una col·leccionista peculiar, la seva altre gran passió!! 
Col·leccionava absolutament de tot però quan es diu “absolutament” és realment 
“absolutament tot” i “peculiar” perquè col·leccionava tot allò que la gent no li donava cap valor: 
targetes de tota mena, anells  de purs, baldufes, entrades de tot tipus, sobres de sucre, bitllets 
de metro, d’autobús, de tren  i milions de coses més, la llista seria realment interminable. Tota 
la seva col·lecció estava absolutament endreçada i ordenada, qualsevol cosa la podies trobar 
perfectament classificada. D’aquesta forma, hem tingut la sort els darrers mesos, gairebé 
tothom a qui coneixia, de gaudir de moltes d’elles per WhatsApp...,  un dels seus meravellosos 
llegats. 

Com amic era obert, sincer, sempre cordial, col·laborador, una persona integra i sempre, 
sempre, ben disposat. Mai deixava de felicitar a tots els que li envoltaven per l’aniversari, el sant 
o qualsevol dia rellevant de les seves vides. Si no rebies la seva trucada... alguna cosa passava!! 

Ho organitzava tot; dinars, sopars, calçotades, trobades sanitàries, homenatges, excursions i 
tota mena de reunions professionals, familiars o d’amics.  A l’àmbit professional,  va organitzar, 
un any darrera altre,  un sopar a la Fira Medica de Düsseldorf, que va arribar a ser una tradició, 
quasi com el nadal, molt conegut entre el sector, on tots els fabricats, associacions i entitats que 
visitaven anualment aquesta fira, volien assistir i al que eren convidats. Mai deixava a ningú fora. 

Estimat Leo, “Com estàs? Cosa fina”... et trobarem molt a faltar, el teu carisma, la teva 
proximitat, la teva ajuda, el teu parer, les teves paraules, totes les bones estones que ens vas fer 
passar tots plegats. Vam tenir la gran sort de poder compartir molts moments junts i descobrir 
la gran persona que eres, tan estimat, conegut i reconegut. 

Estarem amb deute amb tu per sempre.  
El caçador caçat ens ha deixat... però encara i així perdurarà entre nosaltres .... 
 
Una abraçada molt forta amic i fins sempre.  

Mai t’oblidarem 

Carlos Sisternas, director de Fenin Catalunya  

 

 


